
13

شنبه

1400
آذر

تاریخ

4

سال 
بیست وهفتم 

3237
روزنامه

شماره

صفحه

 
  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

خبـر استاندار فارس در جلسه مجمع خیران نخبه پرور فارس:

سند حمایت از نخبگان تهیه شود
استاندار فارس گفت: سند استانی حمایت از نخبگان و استعدادهای برتر باید توسط 

مجمع خیرین نخبه پرور فارس تهیه شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس، محمدهادی 
حمایت  استانی  سند  در  داشت:  اظهار  پرور  نخبه  خیران  مجمع  جلسه  در  ایمانیه 
به صورت کارشناسی و در حد  نمادها  و  باید وظایف همه دستگاه ها  نخبگان  از 
شود.نماینده  مطالبه  آنان  از  و  شده  مشخص  موجود  امکانات  و  قانونی  مقدورات 
شغل  و  مسکن  تأمین  برای  تلاش  اینکه  به  اشاره  با  فارس  استان  در  دولت  عالی 

مردم  به  ماندن در کشور و خدمت  برای  دلگرمی آن ها  می تواند موجب  نخبگان 
شود، ادامه داد: با استفاده از ظرفیت های طرح جهش تولید مسکن می توان بخشی از 
مشکلات مسکن نخبگان را رفع کرد.وی با بیان اینکه رفع موانع اداری فعالیت های 
استان فارس است، گفت:  ارشد  از مسائل مهم و مورد توجه مدیریت  دانش بنیان 
تلاش می کنیم در معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری یکی از کارشناسان 
خبره استان را به عنوان متصدی تسهیل و پیگیری مسائل نخبگان و شرکت های 

دانش بنیان تعیین کنیم.

همه  به  متوازن  بر خدمت رسانی  شیراز  اسلامی شهر  رئیس شورای 
اهالی کلانشهر شیراز تاکید کرد.

محله  میزخدمت  نخستین  در  غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
و  شورا  اعضای  حضور  با  که  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  محوری 
سازمان های خدمات رسان در منطقه 9 شهرداری شیراز برگزار شد، 
مهدی طاهری گفت: در اولین گام از راه اندازی میزخدمت با فراز و 

نشیب هایی روبرو شدیم.
مسئولان مشخص  برای  قانون  تکلیفی که  بر  بنا  داد:  ادامه  طاهری 
امیدواریم  و  هستیم  جامعه  به  خدمت رسانی  به  ملزم  ما  همه  کرده 

درمراحل بعد این چالش ها برطرف شود.
میزخدمت،  این  در  داد:  ادامه  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
مردم  اول به بیان دغدغه های شخصی خود پرداختند و پس از آن 

دل مشغولی های کلی را اظهار داشتند.
طاهری مشکلاتی نظیر آسفالت، فاضلاب و خطرات کمربندی شیراز 
مسئولان  باید  افزود:  و  عنوان کرد  مردم  از دغدغه های عمومی  را 

ذیریط پاسخگوی مردم باشند.
همه  به  متوازن  بر خدمت رسانی  شیراز  اسلامی شهر  رئیس شورای 
اهالی کلانشهر شیراز تأکید کرد و افزود: شهروندی که در محدوده 
منطقه 9 ساکن از جنس شهروندان درجه 2 نیست که خدمت رسانی 

به آن در مراتب کم اهمیت قرار گیرد.
طاهری خواستار عدالت در اجرای پروژه های عمرانی شد و اظهار 
داشت: این رویه که در یک منطقه از شهر پوشش سنگ فرش ایجاد 
شود و در برخی از محدوده های محروم پوشش آسفالت حداقلی هم 

وجود نداشته باشد قابل قبول نیست.
وی یکی دیگر از دستاوردهای این میزخدمت را احداث و ساماندهی 
خطوط فاضلاب عنوان کرد و افزود: بخشی از آن در سال جاری و 

مابقی در سال 1401 به سرانجام خواهد رسید.
احداث  به  مربوط  را  این جلسه  دستاوردهای  از  یکی  وی همچنین 
خط گاز برای کارخانه نشاسته سازی برشمرد وافزود: در این زمینه 

شهرداری و شرکت گاز به تعهدات خود اعلام پایبندی کردند.
همه  جدی  حضور  خواستار  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
امیدواریم  داشت:  اظهار  و  شد  میزهای خدمت  در  ذیربط  مسئولان 
جامعه مسئولان برای خدمت رسانی در قالب میزهای خدمت همت 
مضاعفی نشان دهند و ارتباط بی واسطه میان مردم و مسئولان کارساز 

واقع شده و با هم افزایی مشکلات این منطقه را حل کنیم.
طاهری با بیان اینکه مشکلات مردم درهرمحله متفاوت است، افزود: 
درهمین راستا هر ماه در یک منطقه از کلانشهر شیراز میز خدمت 
برگزار خواهد شد و رفته رفته به محلات برای شنیدن درد و دل های 

مردمی خواهیم رفت.
از  ساختمانی  مصالح  و  ضایعات  کارگاه های  جمع آوری  برای 

ظرفیت قانونی کمیسیون ماده صد استفاده می کنیم
سخنگویی شورای شهر شیراز در حاشیه برگزاری میزخدمت اهالی 
گفت:  نیز  مهدی آباد  شهرک  الزامان  صاحب  مسجد  در   9 منطقه 
مناطق  در سطح  یاوران شورا  با کمک  منطقه  این  اهالی  مشکلات 
مختلف منطقه 9 شناسایی و احصا شده است و براساس وظایف ذاتی 
آنها  رفع  برای  و  برسی  جلسه  این  در  حاضر  خدمات  دستگاه های 

اقدامات عملی صورت بگیرد.
و  ساختمانی  مصالح  کارگاه های  فعالیت  درباره  اکبرسلطانی  علی 
جمع آوری ضایعات در میان بافت های مسکونی به عنوان یکی از 
ضایعات  کارگاه های  جمع آوری  برای  افزود:  منطقه  این  معضلات 
استفاده  ماده صد  کمیسیون  قانونی  ظرفیت  از  ساختمانی  مصالح  و 
می کنیم و با تغییر کاربری به حالت اولیه مکان مورد نیاز جمع آوری 

را در دستور کار قرار می دهیم.
سخنگویی شورای اسلامی شهر شیراز درباره ورود فاضلاب به بستر 
رودخانه چنارراهدار تصریح کرد: رفع مشکل فاضلاب در بستر این 
کار  دستور  عنوان یک  به  شورای ششم  فعالیت  شروع  با  رودخانه 

ویژه دنبال می شود.
نشاسته سازی که در سطح  فعالیت کارخانه های  به  اشاره  با  سلطانی 
منطقه 9 فاضلاب را در بستر رودخانه رها می کنند گفت: رفع این 
مشکل با فعالیت شورای ششم و ورود دادستان مرکز استان در یک 

کارگروه ویژه درحال انجام است.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز از افزایش متراژ شبکه جمع آوری 
مناسب  اعتبار  تأمین  با  گفت:  و  داد  خبر   1400 سال  در  فاضلاب 
اجرای شبکه فاضلاب در سه محله منطقه در دستورکار است و امسال 
مابقی محلات باقیمانده با تأمین زیرساخت ها در معابر دنبال می شود.
و  سبز  فضای  کمبود  و  معابر  بهسازی  معابر،  آسفالت  فاضلاب، 
مشکلات  جمله  از  شیراز  شرق  جنوب  تختخوابی   ۷00 بیمارستان 
مطرح شده توسط شهروندان منطقه بود که ناظر شورا به آنها اشاره 
کرد و گفت: در مورد بیمارستان ۷00 تختخوابی و برنامه جابجایی 
نظر  در  بیمارستان  این  به  شهر  مرکز  از  پزشکان  مطب  از  برخی 

گرفته شده است.
سلطانی درباره آخرین وضعیت احداث تقاطع های باقی مانده بر روی 
کمربندی که در تعهدات راه و شهرسازی و شهرداری است، گفت: 

احداث 2 تقاطع از نواب در تعهدات شهرداری شیراز است.
وی ادامه داد: مراحل بازنگری و اصلاح هندسی در کمیسیون برای 

کاهش تعداد املاک مورد مسیر در دست بررسی است.
یک  عنوان  چنارراهداربه  رودخانه  ساماندهی  طرح  درباره  سلطانی 
جمع آوری  سازی  نشاسته  کارخانه  فاضلاب  افزود:  مصوب،  طرح 
شهری  فاضلاب  به  منطقه  این  فاضلاب  انتقال  بحث  و  است  شده 

متصل شده است.
و  اقتصادی  جاذبه های  ایجاد  از  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
گردشگری در سطح منطقه خبر داد و گفت: با این جاذبه ها سطح 

ارتقای عمومی را شاهد خواهیم بود.
و  سامان  شهرک های  و  بلوارطلایه  روشنایی  تأمین  درباره  سلطانی 
بهاران افزود: با ورود شهرداری و اداره برق طی امسال یا سال آینده 

به بهره برداری می رسد.
شورا  دستورکار  در  خانوار  سرپرست  بانوان  وضعیت  ساماندهی 

قرار دارد
عضو دیگر شورای شهر شیراز با بیان اینکه نیروهای انقلابی شورای 
نیز  مراسم  این  در  هستند،  مصمم  مردم  مشکلات  رفع  برای  شهر 
گفت: شورا دراین باره تصمیم جدی گرفتند زیرا معتقدیم این حق 

شهروندان که از خدمات شهری مناسب برخوردار باشند.
سرپرست  بانوان  وضعیت  ساماندهی  اینکه  بیان  با  حسینی  مریم 
خانوار در دستورکار شورا قرار دارد، افزود: درحال تهیه آمار زنان 
سرپرست خانوار در مناطق هستیم تا در این زمینه بانک اطلاعاتی 

تهیه کنیم.
کمک  امر  این  گفت:  دراین باره  شیراز  شهر  اسلامی  عضوشورای 
اما  نیازمند شغل هستند  از زنان خانوار  بدانیم کدام یک  تا  می کند 
برای اشتغالزایی بانوان باید مهارتی را به بانوان آموزش بدهیم که 

در این خصوص نیازمند راه اندازی کارگاه های کارآموزی هستیم.
ساماندهی رودخانه چنارراهدار یکی از اولویت های مهم شورا

را  راهدار  چنار  رودخانه  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  دیگر  عضو 
ماه  نیز گفت:در  منطقه عنوان کرد و  این  از مشکلات مردم  یکی 
و  فارس  دادگستری  رئیس کل  حضور  با  مشترک  نشستی  گذشته 
تمام دستگاه های مرتبط تشکیل گردید که مقرر شد هرچه سریعتر 

ساماندهی این رودخانه به نتیجه برسد.
افسانه خواست خدایی ادامه داد: تصمیم بر این شد تا چهار کارخانه 
نشاسته سازی فاضلاب خود را به رودخانه نریزند و طی هشت ماه 
تصفیه خانه مشترک احداث نمایند و تا آن زمان با تانکر فاضلاب 
خود را انتقال دهند.عضو شورای اسلامی شهر شیراز، افزود: ساماندهی 
رودخانه چنارراهدار یکی از اولویت های مهم شورا است و تا حصول 

نتیجه این پیگیری ادامه دارد.

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز خواستار شد؛ استاندار فارس تأکید کرد؛

رسیدگی و تلاش برای تأمین امکانات مورد 
نیاز شهرستان های تازه تأسیس فارس

کریمی سرپرست معاونت توسعه مدیریت و منابع 
استانداری فارس شد

شهردار شیراز خبر داد؛

 احداث المان های شهدا با استفاده 
از ظرفیت هنرمندان بومی در دستور کار 

شهرداری شیراز 

با فوت ۴ هم استانی دیگر، شمار 
جانباختگان ناشی از کروناویروس 

در فارس به ۷۲۷۷ نفر رسید

رئیس ستاد امربه معروف و نهی از منکر استان فارس:

سرویس خبری/ میلاد پناهی: حجت الاسلام والمسلمین کرم عباسی 
امربه معروف و نهی از منکر استان فارس از برگزاری  رئیس ستاد 
اولین گردهمایی معاونین اجتماعی و مطالبه گری، رابطین عفاف و 
منکر  از  نهی  امربه معروف و  حجاب و مسئولین حراست ستادهای 
سراسر کشور در روزهای یکشنبه و دوشنبه 14 و 1۵ آذرماه 1400 
امربه معروف و  با حضور آیت الله صدیقی رئیس ستاد  در شیراز و 
نهی از منکر کشور، آیت الله دژکام نماینده ولی فقیه و رئیس ستاد 
امربه معروف استان فارس و دکتر سید محمدصالح هاشمی گلپایگانی 
قائم مقام رئیس و دبیر ستاد امربه معروف و نهی از منکر کشور خبر 

داد.
این همایش در روز یکشنبه رأس ساعت 8:30 در  افتتاحیه  مراسم 

با سخنرانی آیت الله صدیقی،  اردوگاه شهید آیت الله ربانی شیرازی 
رئیس ستاد کشور آغاز می شود.

عفاف  رویکردهای  با  تخصصی  کارگروه های  صورت  به  همایش 
و حجاب، مطالبه گری و وقایت( حراست)برنامه ریزی شده است.

به گفته او، هدف از برگزاری این گردهمایی ارتقای سطح کیفی 
همکاری  و  تعامل  کشور،  سطح  گری  مطالبه  و  اجتماعی  معاونین 
گسترش  راستای  در  یکدیگر  با  استانی  ستادهای  معاونین  تمامی 
رابطین عفاف  میان آحاد مردم جامعه است. همچنین  فریضتین در 
و حجاب به بحث و بررسی چگونگی ترویج فرهنگ غنی اسلامی-

ایرانی حجاب و ملزومات آن خواهند پرداخت.
برگزاری  با  است  امید  افزود:  عباسی  کرم  حجت الاسلام والمسلمین 
این همایش و نشست های تخصصی در حاشیه این گردهمایی ملی 
نتایج ارزشمندی را در شهر و دیارمان و همچنین در استان پهناور 
از  برگرفته  که  انسانی  والای  ارزش های  از  و  باشیم  شاهد  فارس 
آموزه های عمیق دینی اسلام است با احیای امربه معروف و نهی از 

منکر بهره مند شویم.
لازم به ذکر است که این همایش در سطح ملی و با حضور حداکثری 
مسئولین ذی ربط برگزار می گردد و همچنین از ظرفیت سازمان ها و 

نهادهای استانی به نحو احسن بهره گیری خواهد شد.

توسط بهزیستی استان فارس صورت گرفت؛

بیش از ۱۴۰۰ مورد بازدید برای پایش 
مناسب سازی محیط شهری


